
Commissie Duurzaamheid en Bereikbaaarheid 

Besluitenlijst 

 

 

Deze besluitenlijst wordt na de vergadering door de griffie verzorgd en bevat de politieke conclusies  en 

toezeggingen van de vergadering, voor wat betreft de punten die op de agenda stonden. Deze besluitenlijst wordt 

per e-mail verspreid onder de raadsleden, commissieleden, de leden van het college van burgemeester en 

wethouders en andere belangstellenden binnen de organisatie. Voor deze agendapunten wordt, naast de 

besluitenlijst, ook een verslag gemaakt. Nadere inlichtingen kunnen worden ingewonnen bij de griffie,  

tel. 629 2479 en email griffie@hilversum.nl 

5 september 2018 
 

 Agendapunt Advies van de commissie 
1. Vaststellen agenda De voorzitter heet allen welkom in de raadscommisie met een nieuwe 

naam: Duurzaamheid en Bereikbaarheid. Hij vermeldt dat bij 

agendapunt 6 zich een inspreker heeft gemeld, de heer A. Olde en dat 

bij agendapunt 7 het platform Hilversum100 graag wil aangrijpen om 

de Toekomststoel aan de commissie en de wethouder aan te bieden. 

Dat verzoek is ingewilligd. 

 

De agenda is vervolgens ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Mededelingen van de voorzitter De voorzitter heeft geen mededelingen 

 

3. Toezeggingen college De VVD wijst er op dat er twee toezeggingen zijn – over de laadtijden 

van de GAD op radiaal- en ringwegen en over geluidsschermen in 

verband met de verbreding van de A27 – waar nog geen reactie op is 

ontvangen. Aansluitend vraagt de VVD zich af welke acties het 

college neemt om de lange lijst terug te dringen. 

 

Wethouder Kastje zoekt uit wat de voortgangsstatus is met betrekking 

tot die toezeggingen. 

 

GroenLinks memoreert ook een aantal toezeggingen waar nog geen 

antwoord op is zoals de rapportage verduurzaming raadhuis, 

energieplan, transitie GNR en T18/051 over de groencompensatie. 

 

Wethouder Kastje geeft een toelichting op de voortgang van de 

verduurzaming van het raadhuis. Verder geeft hij aan dat bij de 

commissie Verkeer en Beheer graag wilde praten over de transitie 

GNR. Dat is opgenomen als toezegging T18/081. Hij wijst er op dat 

hij daar graag aan meewerkt, maar dat het aan de commissie is om 

daar tijd op de agenda voor te reserveren met een commissievoorstel. 

Vanuit het college gaat hij geen afzonderlijk voorstel hierover aan de 

commissie voorleggen 

 

 

4. Mededelingen van en vragen aan 

wethouder Kastje. 

Wethouder Kastje beantwoordt de vragen van GroenLinks over: 

 afvalscheiding naar aanleiding van de GAD Monitor 2017; 

 illegaal saneren en dumpen asbest. 

Voor de beantwoording van de vragen wordt hier verwezen naar het  

samenvattende schriftelijk verslag van de vergadering. 

  

5. Vooruit- en terugblik regionale 

aangelegenheden. 

Geen mededelingen 

6. Initiatiefvoorstel D66 

Groenmanifest 

De heer A. Olde spreekt in namens zichzelf. Voor de inhoud van zijn 

reactie wordt hier verwezen naar het samenvattend schriftelijk verslag 

van de vergadering. 

 



De woordvoerders van alle partijen achten het voorstel niet 

geschikt voor behandeling in de raad.  

 

Gesuggereerd wordt een motie in te dienen in plaats van een 

raadsvoorstel. 

 

Voor  de inhoud van het debat wordt verwezen naar het schriftelijk 

samenvattend verslag van de vergadering. 

 

7. Tussenrapportage 2018 

Duurzaam Hilversum 

 

Voorafgaand aan de behandeling van het voorstel wordt door het 

platform Hilversum100 en Toekomststoel aan de commissie en de 

portefeuillehouder Duurzaamheid, wethouder Kastje, aangeboden. De 

Toekomststoel krijgt een plaats op de kamer van wethouder Kastje en 

wordt bij de vergaderingen van de commissie Duurzaamheid en 

Bereikbaarheid als reminder aan de duurzaamheid van de toekomst 

aangeschoven. 

 

Wethouder Kastje zegt het volgende toe: 

 Hij komt nog dit jaar met een eerste schets van de uitwerking van 

het coalitieakkoord op punten van duurzaamheid (T18/111); 

 Hij streeft er naar in 2019 de nieuwe ambities in de vorm van een 

nieuw Duurzaamheidsplan aan de raad voor te leggen (T18/112). 

 

De woordvoeders adviseren het college. 

 

Voor de inhoud van het debat wordt verwezen naar het samenvattende 

schriftelijk verslag van de vergadering.  

 

8. Pilot velbeleid 

 

Wethouder Kastje zegt toe voorafgaand aan de behandeling in de raad, 

die op 26 september 2018 plaatsvindt, een brief te sturen waarin hij 

ingaat op de volgende aspecten: 

- De keuze voor een pilot door middel van wijziging van de 

Algemene Plaatselijke Verordening in plaats van een raadsbesluit 

waarin aan de raad ontheffing wordt gevraagd om een pilot uit te 

voeren; 

- De passage uit het gespreksverslag met Dudok Wonen waarin 

wordt gesteld dat op basis van het Burgerlijk Wetboek slechts 

30% het erf versteend mag worden; 

- De laatste stand van zaken met betrekking tot operatie Steenbreek; 

- Waarom de Zevenzonenboom met een stamdiameter van minder 

van 30 cm toch op de lijst van beschermde bomen staat; 

- Een onderbouwing met cijfermatig materiaal (aantal aanvragen, 

verleende en geweigerde vergunningen, hoeveel er is gekapt) 

(T18/113) 

 

De woordvoerder van de VVD adviseert postief. De 

woordvoerders van alle overige fractie maken een voorbehoud en 

willen een behandeling met debat. 

 

  9. Mededelingen van en vragen aan 

wethouder Wolthers  

 

Wethouder Wolters beantwoord de vragen van: 

 de VVD over de verkeerssituatie en toepasselijke verkeersregels 

ter hoogte van Foodhall Mout; 

 GroenLinks over: 



- bereikbaarheid bushalte en fietsstalling station Mediapark 

vanaf Mies Bouwmanboulevard; 

- de maximumsnelheid op de A27; 

- de N201, Vreelandseweg (267KB): deelname aan het 

participatietraject dat door de provincie is uitgeschreven 

en vooraf delen van zienswijze met de raad; 

 het CDA over de collegebrief afhandeling verkeerskundige 

toezeggingen T18-41 en T18-43 

Voor de beantwoording van de vragen wordt hier verwezen naar het  

samenvattende schriftelijk verslag van de vergadering. 

 

10. Vooruit- en terugblik regionale 

aangelegenheden 

Wethouder Wolthers heeft geen mededelingen 

 

11. Investeringen betaald parkeren 

naar voren halen voor 

contactloos betalen 
 

De woordvoerders van alle aanwezige fracties adviseren de raad 

positief. Het onderwerp kan zonder debat worden geagendeerd. 

 

Voor de inhoud van het debat wordt verwezen naar het samenvattende 

schriftelijk verslag van de vergadering. 

 

12. Deelname vereniging Vastgoed 

Owners Collectief Arenapark 

 

De voorzitter merkt op dat in het voorogelegd raadsbesluit door het 

college aan de raad gevraagd wordt op grond van artikel 160, lid 2 

Gemeentewet ‘uw/geen wensen en bedenkingen kenbaar te maken op 

het voorgenomen besluit van het college tot deelname aan de 

vereniging Vastgoed Owners Collectief’. Dat moet gelezen worden als 

‘geen wensen en bedenkingen’ en wordt door het college nog 

aangepast. 

 

De woordvoerder van de SP adviseert de raad negatief. Alle 

woordvoerders van de overige aanwezige fracties adviseren de 

raad positief. Het onderwerp kan zonder debat worden 

geagendeerd. 

 

Voor de inhoud van het debat wordt verwezen naar het samenvattende 

schriftelijk verslag van de vergadering. 

 


